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Notulen vergadering Dorpsbelangen 13-06-2023 

Aanwezig: Peter de Koeijer, Peter Vergouwe, Jordi Overbeeke, Sandy van Hoorn en Andre Jongekrijg         

Namens de gemeente : Elsbeth Verhelst en  Nancy Herwegh 

Afwezig met kennisgeving: Jeroen de Buck, Ronald de Ritter, Chantal van Hoorn en Marc Sijsouw 

 

0. Openbaar deel vergadering 
Peter Frusch vraagt aandacht voor de opslag van grond op het terrein hoek Langestraat -
Koudepolderstraat (voormalige boerenschuur) sinds februari. Hoewel in eerste instantie werd 
aangegeven dat de eigenaar de grond wilde afvlakken liggen er nu dusdanig hoge bergen dat 
het meer op opslag lijkt dan afvlakking van grond. Er staat ook bijvoorbeeld een bord bij een 
deel van de grond met de tekst “oude rijksweg”. Er zijn inmiddels enkele MOR meldingen 
gemaakt omdat er zorgen zijn over deze opslag. Mogelijk is dit vervuilde grond. Vanuit de 
gemeente heeft een van de BOA’s (mw Westra) aangegeven dat zij hier weinig aan kunnen 
doen. Inmiddels is ook de RUD aangeschakeld. Er zijn geen vergunningen aangevraagd of 
afgegeven. De bestemming van dit terrein is landbouw, geen opslagterrein. De eigenaar van 
de grond is een investeerder uit Graauw. Vanuit de RUD zijn in ieder geval de papieren over 
de grond opgevraagd bij de betrokken uitvoerder.  
Belangrijk is dat onder meer Peter Frusch (als vertegenwoordiger van de bewoners aan de 

Koudepolderstraat) antwoord krijgt op de MOR meldingen van de gemeente.   
 
Alain Daalman heeft in het vorige overleg van 16 mei een voorstel overhandigd aan de 
wethouder namens bewoners van de Nieuwstraat om meer parkeerplekken te realiseren na 
het wegvallen van plaatsen door de gele streep zone. Daarbij was toegezegd dat er voor 1 
juni een reactie zou komen. Ook is er toen gesproken over het leveren van een excuusbrief 
vanuit de gemeente omdat er slecht gecommuniceerd is over deze wijziging. In overleg met 
Elsbeth en Nancy van de gemeente Terneuzen wordt besloten dat wij de informatie over het 
parkeeronderzoek en het niet versturen van een excuusbrief zullen terugkoppelen aan dhr 
Daalman 
 

1. Opening en vaststellen agenda 
Er worden geen punten toegevoegd aan de agenda. 
 

2. Vaststellen vorig verslag en aktielijst 
Het verslag wordt goedgekeurd. Met dank aan Chantal dat zij dit verslag heeft willen maken 
in afwezigheid van de secretaris. Er zijn wel enkele vragen over de aktielijst: 

• Hoe staat het met het overzicht van aangevraagde/verleende/geweigerde 
omgevingsvergunningen rondom flex-wonen. Deze vraag van Marc Sijsouw namens 
de Dorpsraad staat nog open. 

o De lijst kan niet worden geleverd omdat een dergelijk overzich bij de 
gemeente ontbreekt. Nogmaals wordt er vanuit de dorpsraad aangegeven 
dat het ons niet gaat om welke straten/huisnummers maar wel om aantallen 
in de kern Hoek aangevraagde, verleende en geweigerde vergunningen. De 
dorpsraad wil inzicht krijgen in de ernst van de problematiek. Via 
Nancy/Elsbeth bieden we de gemeente nogmaals de mogelijkheid zelf te 
komen met deze aantallen. Mocht dit de volgende vergadering niet 
gerealiseerd zijn dan zullen we een beroep doen op de WOO om de 
gevraagde gegevens op te leveren.  
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• Voor wat betreft de telslangen verkeerssnelheid Rozenlaan: het onderzoek is gedaan 
middels 2 telslangen, de uitkomst zal nog worden gedeeld, zowel met de MOR 
melder als met de Dorpsraad. 

• We hebben nog geen afspraak kunnen realiseren met Woongoed. De secretaris zal 
dit opnieuw rappelleren bij deze Stichting. 

• Vanuit de Dorpsraad is de gemeente verzocht te kijken naar extra bewegwijzering 
naar het herdenkingsbos in Hoek. Dit is nog niet gerealiseerd. 

• In het vorige overleg is er gesproken over het uitwerken van ideeën rondom de 
vrijkomende grond van dorpshuis, school en Vremdieke. Vanuit de gemeente wordt 
aangegeven dat voor het terrein van de school en het dorpshuis snel initiatieven 
ontplooid zouden kunnen worden in samenspraak met dorpsraad en bewoners maar 
dat Vremdieke geen gemeentegrond betreft. Na enige discussie wordt vanuit de 
Dorpsraad benadrukt dat de gemeente kan toewerken naar een intentieverklaring 
herbestemming in het contact met Zorgsaam. 

• Vanuit de Dorpsraad wordt nog gevraagd naar de status van het NK tegelwippen. 
Nancy Herwegh geeft aan dat de eerste ervaringen vanuit de pilot volgende week 
bekend worden, dan zal ook worden bekeken wat we bijvoorbeeld in Hoek kunnen 
initiëren. 

• Tussendoor wordt gevraagd of er bekend is wat er nu gaat gebeuren met de 
Molenhoek, nu de eigenaren een nieuwe zaak hebben geopend aan de kust. Het 
blijft in de verkoop staan, mocht er zich nog geen koper melden dan zullen Thijs en 
Yentl in de wintermaanden weer zelf gaan draaien in het cafe/hotel, tijdens de 
zomerperiode is er beperktere openstelling.   

 
 

3. Voorbereiden thema avond Veiligheid Hoek 
Jordi en Sandy hebben enkele ideeën uitgewerkt: 

• Voorstel is de avond te organiseren op 10 oktober omdat dit dan aansluit bij de week 
van de veiligheid.  

• Gezien de mogelijk grotere belangstelling voor dit onderwerp wordt voorgesteld uit 
te wijken naar het kerkcentrum als dit beschikbaar is. Secretaris zal dit uitvragen. 

• De brandweer is reeds benaderd. 

• Ook de EHBO in Philippine is benaderd. Er is geen actieve vereniging meer in Hoek, 
mogelijk kan hiervoor tijdens deze avond weer mensen enthousiast worden gemaakt 

• Ook aandacht vragen om vrijwilligers voor het werken met de AED 

• Voorgesteld wordt ook bij de gemeente te kijken wat er mogelijk is met de Adviseur 
Openbare orde en Veiligheid. 

• Voor een presentatie vanuit politie wordt gedacht aan de wijkagent Pieter Brasser of 
zijn eventuele vervanger/opvolger 

• Peter Vergouwe stelt voor ook iets te doen met het aanbieden van een drankje aan 
de bezoekers en mogelijk een attentie of andere aandachtstrekker. Als voorbeeld 
word genoemd het aanbieden van een verloting voor een CO-melder of 
brandmelder. Afgesproken wordt dat Peter dit verder uit zal werken. 

 

 
4.  Actuele zaken 

• De nieuwsbrief wordt ook digitaal inclusief de mogelijkheid je aan te melden op een 
verzendlijst. We zullen daar ook gebruik van maken om de thema avond te promoten 
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• Het beeld bij de oude begraafplaats is opnieuw doelwit geweest van vandalisme. 
Gevraagd wordt of de gemeente het herstel op zou willen pakken en dan direct 
bezien of de bevestiging kan worden versterkt. 

 

9 Rondvraag en afsluiting 

• Sandy: Het trapveldje bij de HSV Hoek wordt veel gebruikt, terwijl dit eigen terrein is. 
Zou de gemeente dit openbaar terrein kunnen maken inclusief onderhoud. De vraag 
wordt breder getrokken: kan er meer ruimte komen voor bijvoorbeeld een trapveld 
in de jasmijnlaan bij de Irisstraat, waar de gemeente wel onderhoud kan plegen. Of 
kijken wat er mogelijk is bij de kreeksingel? Besloten wordt dat Elsbeth dit voor zal 
leggen om samen op te trekken met Naomi Cornelissen van de gemeente Terneuzen. 
Tegelijkertijd zal Sandy contact zoeken met het bestuur van de HSV Hoek om te zien 
of zij mee willen werken aan het vrijgeven van een trapveldje voor de jeugd bij hun 
terrein. De Dorpsraad denkt dat het ook in hun belang is om jeugd in beweging te 
houden.  
Als laatste wordt nog voorgesteld om na de zomer de scholen te benaderen of zij de 
leerlingen via bijvoorbeeld werkstukken of tekeningen zouden kunnen activeren aan 
te geven waar de kinderen zelf behoefte aan hebben.  
 

Komende vergaderingen 

10-01-2023 13-06-2023 

14-02-2023 19-09-2023 

28-02-2023 INLOOPAVOND 10-10-2023 THEMA avond 

14-03-2023 THEMA avond 14-11-2023 

11-04-2023 12-12-2023 

16-05-2023  

 

Actielijst openstaand 

Datum Onderwerp Wie Afgehandeld 

2022-12-13 Voorbereiden thema-avond Veiligheid in samenspraak 
met politie, brandweer en mogelijk andere partijen 

Jordi en Sandy  

2023-02-14 Uitnodigen Woongoed voor overleg april, mei, juni, juli 
Gerappelleerd 1-5 en 21-6 

Andre  

2023-02-14 Visie ontwikkelen toekomst dorpshuis en 
evenementen-terrein 

allen  

2023-05-16 Overzicht Flex-wonen vergunningen kern Hoek 
Eventueel WOO verzoek maken 

Wijkcontacten  

2023-05-16 Extra Bewegwijzering herdenkingsbos realiseren Wijkcontacten  

2023-06-13 Mogelijkheden NK Tegelwippen voor Hoek Wijkcontacten  

2023-06-13 Reserveren PKN kerkcentrum voor 10-10-23 thema-
avond 

Andre  

2023-06-13 Bezien of drankje aanbieden kan bij thema-avond en of 
we gadgets (gesponsord) kunnen aanbieden 

Peter Vergouwe  
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2023-06-13 Benaderen hSV Hoek over mogelijkheden openbaar 
trapveldje voor de jeugd 

Sandy  

2023-06-13 Benaderen Naomi Cornelissen (gemeente) over 
mogelijkheden trapveldjes in Hoek 

Wijkcontacten  

 

Actielijst open spreekuur bewoners 

Datum Onderwerp Wie Afgehandeld 

2022-03-14 Te hard rijden Molendijk – Rozenlaan, controle door 
gemeente via telslangen 

  

2022-05-16 Doortrekken gele streep Nieuwstraat waardoor tekort 
parkeerplaatsen, controle door gemeente via 
parkeeronderzoek 

Alain Daalman  

2023-06-13 Gebruik landbouwgrond (koudepolderstraat) als 
stortplaats (vervuilde) grond, onderzoek via RUD 

Peter Frusch  
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Actielijst afgedaan 

Datum Onderwerp Wie Afgehandeld 

2022-10-11 Maken voorstel communicatie van en naar inwoners Jordi en Sandy X 

2022-10-11 We gaan over naar nieuw emailadres: 
info@hetdorpHoek.nl en secretaris@hetdorphoek.nl 
 

Jordi X 

2022-12-13 Voorbereiden thema-avond Informatie Kern met Pit, 
DOW, Oranjefonds voor activiteiten van inwoners Hoek 

Jordi en Sandy X 

2022-12-13 Michelle Witte uitnodigen voor koffiemoment op 
10-01-23  -> 14-02-23 

Andre X 

2022-12-13 Peter v. bekijkt nog eens wat creditering 2022 precies 
betreft 

Peter V. X 

2022-12-13 Marc de Haas van het geeltje adviseren geen oproep te 
doen over een zienswijze op Windlust II 

Peter de K. X 

2022-12-13 Ilse en Jordi aanwezig bij overleg over onderhoud 
groenvoorziening wulpenbek 

Ilse en Jordi X 

2022-12-13 Mogelijkheden benutten schermen COOP voor nieuws 
dorpsraad onderzoeken 

Sandi X 

2023-01-10 Ilse, Jordi en Ronald gaan naar selectie prijsvraag 
Langestraat 

Ilse, Jordi en Ronald X 

2023-02-14 Organiseren voorlichtingsbijeenkomst Budgethotel op 
28-02-23 nnb 

Hr. Adema en 
Dorpsraad 

X 

2023-02-14 Organiseren voorlichtingsavond boscompensatie 
Lovenpolder op 28-02-23 

Hetty Wenting en 
Dorpsraad 

X 
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